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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Radni - Sesja 

 

Protokół nr 11 

 

XI Sesja w dniu 19 września 2019  

Obrady rozpoczęto 19 września 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:39 tego samego 

dnia. 

 

1. Sprawy organizacyjne. Czas rejestracji: 00:00 – 00:35 

a) Otwarcie. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz.  

 

b) stwierdzenie quorum, 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Hanna Caban 

3. Mirosław Dziewiałtowicz 

4. Ewelina Gabryszewska 

5. Olga Grajek-Górecka 

6. Krzysztof Grzywnowicz 

7. Marek Leciaho 

8. Roman Marciniak 

9. Barbara Płomińska 

10. Krzysztof Psykała 

11. Tomasz Rymaszewski 

12. Anna Sianos  

13. Andrzej Staszak 

14. Jolanta Szymczak 

15. Denis Tomala. 

2. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 27.06.2019r. Czas 

rejestracji: 00:35 – 01:37. 

Dyskusja: brak. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z X sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 
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dnia 27.06.2019r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. Czas rejestracji: 01:38 – 07:27 

Sprawozdania przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

Dyskusja dotyczyła kwot zaplanowanych na inwestycje drogowe.  

 

 

4. Głos mieszkanców. Czas rejestracji: 07:28 – 15:51 

Sołtys Wsi Krzysztof Szydłowski poruszył temat drogi Ku Słońcu i niebezpieczeństwa, jakie 

niesie stan tej drogi, wnioskował o zabezpieczenie środków na ww. ulicę w budżecie na 2020 

rok.  

Wójt Gminy wręczyła kwiaty Sołtys Wsi Rusowo dziękując za twórczą działalność dla gminy 

i sołectwa. Poinformowała, że Pani Sołtys otrzymała trzecie miejsce od Marszałka 

Województwa Zachodniopomorskiego, jako najlepszy Sołtys roku. Sołtys podziękowała za 

nagrodę.  

 

5. Przedstawienie projektów uchwał. Czas rejestracji: 15:52 – 01:32:28 

 a) Druk nr 1 - w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 - dyskusja, 

podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 15:53 – 39:44 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Przewodniczący komisji Budżetu poinformował o pozytywnej opinii komisji Budżetu. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sylwia Pluta 
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- Elżbieta Macek  

- Andrzej Staszak 

- Bernadeta Borkowska 

- Sylwia Halama 

- Marek Leciaho 

- Jarosław Barański 

Dyskusja dotyczyła przekazania kwoty dla starostwa na odstrzał dzików, roli dzików w lesie, 

odłowu dzików, postępowań sądowych, kosztów postępowania sądowego, w ilu 

postępowaniach uczestniczy gmina, zwiększenia środków na gaz w GOSIR, zwiększenia 

kosztów energii gazowej. 

Głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019  

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Uchwała nr XI/86/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 19 września 2019r. w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2019 została podjęta jednogłośnie. 

b) Druk nr 2 – w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki ich 

przyznawania, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych 

w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 

Ustronie Morski - dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 39:45 – 45:36 

Zastępca Wójta Sylwia Halama przedstawiła projekt uchwały wraz z kwotami dodatków dla 

nauczycieli.  

Denis Tomala przedstawił opinię pozytywną komisji ilością głosów 6 za, 1 Radny nie 

uczestniczył w glosowaniu, 1 Radny nie był nieobecny. Poinformował, że projekt uchwały na 

posiedzeniu komisji różnił się od przedstawionego na sesji.  

Przewodniczący komisji Publicznej Mirosław Dziewiałtowicz poinformował o opinii 

pozytywnej dotyczącej aktualnego projektu.  

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Ustronie Morski Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
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0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Powtórzono głosowanie, ponieważ Przewodniczący Rady nie brał udziału w głosowaniu, 

a system wyświetlił, że głosuje za projektem. 

Głosowano w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych prowadzonych przez Gminę Ustronie Morskie  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, 

Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Grzywnowicz 

Uchwała nr XI/87/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 19 września 2019r. w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz szczegółowe warunki ich przyznawania, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli 

zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 

Ustronie Morski została podjęta większością głosów.  

 

c) Druk nr 3 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 45:37 – 50:38 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama.  

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji 

stosunkiem głosów 4 za, 1 Radny nie brał udziału w głosowaniu, 3Radnych było 

nieobecnych. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sylwia Halama 

- Marek Leciaho 

- Bernadeta Borkowska 



str. 5 

 

Dyskusja dotyczyła ilości złożonych wniosków, rodzin zainteresowanych korzystaniem z 

terenu, konfliktu między rodzinami na tym terenie, okresu czasu, na jaki zostanie 

wydzierżawiony teren.   

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marek Leciaho, Anna Sianos , Andrzej Staszak 

Uchwała nr XI/88/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 19 września 2019r. w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę została podjęta większością 

głosów. 
 

d) Druk nr 4 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę - 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 50:40 – 52:06 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama.  

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

Dyskusja – brak.  

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Uchwała nr XI/89/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 19 września 2019r. w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę została podjęta jednogłośnie. 

e) Druk nr 5 - w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnej transportu zbiorowego, dla 

których organizatorem jest Gmina Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas 

rejestracji: 52:07 – 54:13 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. Poinformowała, że godzina 

kursu wynika z konsultacji z mieszkańcami. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

Podziękował za to, że Wójt wzięła pod uwagę głos mieszkańców.  
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Przewodniczący komisji Komunalnej Andrzej Staszak poinformował o pozytywnej opinii 

komisji.   

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnej transportu zbiorowego, dla 

których organizatorem jest Gmina Ustronie Morskie  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga 

Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

Uchwała nr XI/90/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 19 września 2019r. w sprawie 

wyznaczenia linii komunikacyjnej transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest 

Gmina Ustronie Morskie została podjęta jednogłośnie. 

f) Druk nr 6 - w sprawie zaliczenia ulicy Polnej w Ustroniu Morskim do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 54:14 

–01:32:17 

Projekt uchwały przedstawił Stefan Jagiełowicz Inspektor ds. drogownictwa.  

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji 

stosunkiem głosów 3 za, 2 wstrzymujące, 3 Radnych nieobecnych podczas głosowania. 

Przewodniczący komisji Komunalnej Andrzej Staszak poinformował o pozytywnej opinii 

komisji stosunkiem głosów 4 za, 1 przeciw. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sylwia Halama 

- Stefan Jagiełowicz 

- Andrzej Staszak 

- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Tomasz Rymaszewski 

- Krzysztof Szydłowski 

Dyskusja dotyczyła obciążenia dla budżetu gminy, jakie spowoduje przejęcie drogi. Radny 

wnioskował o odtworzenia nagrania z posiedzenia komisji Komunalnej. 

Przerwa: 58:53 – 01:13:34 

Brak możliwości technicznych przedstawienia nagrania. 
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Dalsza dyskusja dotyczyła napierania przez Starostę na przejęcie ulicy Polnej, współpracy ze 

Starostą, naprawienia drogi przez Starostę przed przejęciem jej, obciążenia dla samorządu 

poprzez remonty tej drogi, kontynuacji uzgodnień przejęcia drogi przez poprzedniego Wójta, 

przejęcia dróg powiatowych przez inne gminy, rocznego dochodu z drogi, utrzymania w 

czystości drogi przez GOSIR, kosztów utrzymania drogi w czasie zimy.  

Głosowano w sprawie zaliczenia ulicy Polnej w Ustroniu Morskim do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

PRZECIW (3) 

Hanna Caban, Marek Leciaho, Andrzej Staszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Grzywnowicz, Tomasz Rymaszewski 

Uchwała nr XI/91/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 19 września 2019r. w sprawie 

zaliczenia ulicy Polnej w Ustroniu Morskim do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu została podjęta większością głosów.  
 

 

6. Przyjęcia Informacji z wykonania budżetu Gminy Ustronie Morskie oraz planów 

finansowych instytucji kultury za I półrocze 2019 r. – dyskusja. Czas rejestracji: 

01:32:30 – 01:39:33 

Informację przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Dyskusja – brak 

 

7. Informacja o realizacji zadań finansowanych ze środków sołeckich oraz z funduszu 

sołeckiego w I półroczu 2019 – dyskusja. Czas rejestracji: 01:39:34 – 01:43:10 

Plan i wykonanie funduszu sołeckiego poszczególnych sołectw przedstawiła Skarbnik Gminy 

Elżbieta Macek.  

Dyskusja – brak. 

 

 

8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym - dyskusja. Czas 

rejestracji: 01:43:32 – 01:55:55 

Informację przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Bernadeta Borkowska 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Hanna Caban 

- Krzysztof Szydłowski 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła spotkania z Wójtem Będzino odnośnie śmieci nad Czerwoną rzeczką, 

dofinansowania na remont ulicy Wiejskiej, spotkania Wójtów w Rymaniu. 

 

9. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym – dyskusja. Czas rejestracji: 01:55:56 – 02:02:05 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Grzywnowicz.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Szydłowski 

- Marek Leciaho 

- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho (Ad Vocem) 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła spotkania Wójtów w Rymaniu. 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. Czas rejestracji: 

02:02:06 – 02:04:20 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie sezonu letniego wpłynęły do Biura Rady 3 

interpelacje, odpowiedzi są umieszczone w bip. Dodał, że będzie się chciał dowiedzieć, 

dlaczego na terenie przed Domem Kultury dzierżawiono pow. 160 metrów za 6 tys. a 16 

metrów za 7 tysięcy, jakie zarządzenia pozwalały na określanie stawek w taki sposób. 

   

11. Interpelacje i zapytania radnych. Czas rejestracji: 02:04:21 – 02:31:44 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 

- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

- Andrzej Staszak 

- Hanna Caban 

- Olga Grajek-Górecka 

 

Dyskusja dotyczyła budowy świetlicy w Gwiździe. 

Wójt przedstawiła informację dotyczącą problemów z inwestycją. 
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Dyskusja dotyczyła PSZOK.  

Wójt przedstawiła informację dotyczącą problemów z inwestycją.  

Radny Staszak Andrzej złożył interpelację dot. obiektu sportowego NKS ASTRA, Radny 

Tomasz Rymaszewski dopytywał odnośnie znaku zakazu postoju na ulicy Targowej.  

Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji Hanna Caban poinformowała, że dnia 

13.09.19r. członkowie komisji uznali, że wniosek mieszkańca o przeprowadzenie doraźnej 

kontroli w zakresie prawidłowości wykonania uchwały IX/69/2019 jest bezzasadny, wniosek 

dotyczył ulicy Wiejskiej i ulicy Osiedlowej. W związku z tym, że ulica Wiejska miała być od 

1 września o ruchu dwukierunkowym złożyła wniosek formalny o przeprowadzenie kontroli 

w zakresie prawidłowości wykonania uchwały IX/69/2019 przez komisję Rewizyjną. Radny 

Leciaho zwrócił uwagę, że nie trzeba przeprowadzać komisji, wystarczy, że zostanie 

przedstawiony dokumenty czy dotyczy to stałej czy czasowej organizacji ruchu.  

Radna Olga Grajek – Górecka złożyła interpelację odnośnie nawierzchni ulicy Górnej i ulicy 

Polnej.  

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do planu pracy przeprowadzenia kontroli 

przez Komisję Rewizyjną dot. wykonania Uchwały IX/69/2019.  

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak 

PRZECIW (2) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Marek Leciaho 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , Denis Tomala 

 

 

Dyskusja dotyczyła oznakowania ulicy Wiejskiej, ubrudzonych słupów lamp na terenie 

gminy, ulicy Spokojnej – stary betonowy słup z lampą, który jest skorodowany może 

stwarzać niebezpieczeństwo podczas wiatrów, mieszkania dla mieszkanki gminy i jej córki –

Radna Hanna Caban złożyła interpelację, brudnych znaków drogowych – Radny Staszak 

wskazał zdjęcia, prośby Radnego Staszaka z IX sesji odnośnie odmalowania pasów w części 

istniejącej już strefy płatnego parkowania na ulicy Bolesława Chrobrego, mieszkań 

socjalnych, które mogłyby powstać po budynku SKR, złego stanu obiektu Orlik po sezonie 

wakacyjnym – Radny Staszak wskazał na wyświetlone zdjęcia, wnioskował o naprawę.  

12. Wolne wnioski. Czas rejestracji: 02:31:45 – 02:36:39 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Sylwia Halama 
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Dyskusja dotyczyła ustaleń wynikających z wniosków pokontrolnych przeprowadzonej przez 

komisję Rewizyjną kontroli pokoi gościnnych MORKA.  

Radny Marek Leciaho złożył rezygnację z przewodniczenia komisji Rewizyjnej i udziału w 

niej. Rezygnację pisemną przekazał Przewodniczącemu Rady Gminy. 

Przewodniczący poinformował, że Kierownik GOPS Izabela Poznańska poprosiła o 

wypełnienie ankiety. 

Zastępca Wójta Sylwia Halama zaprosiła 27 września na szkolenie grupy rybackiej dotyczące 

najbliższych naborów, poinformowała o naborze wniosków w sprawie likwidacji azbestu i 

barszcz Sosnowskiego. 

 

13. Zamknięcie sesji. Czas rejestracji: 02:36:40 – 02:36:49 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy zamknął XI 

sesję Rady Gminy Ustronie Morskie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Krzysztof Grzywnowicz 

 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie audio. 

Interpelacje dostępne  http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111970 

 

 

Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://bip.ustronie-morskie.pl/index.php?id=111970

